

## Terms and Conditions

- 10% Cashback as Reward Points on international online transactions using NBO's Credit Cards.
- 5% Cashback as Reward Points on local online transactions using NBO's Credit Cards.
- 5% Cashback as Reward Points on international online transactions using NBO's Debit & Badeel Prepaid Cards.
- The campaign is exclusively valid for one day only on 29th November 2024
- The maximum discount is capped at RO 50 per customer on both Primary and Supplementary Cards. The spends will be combined for the Cashback's calculation.
- The cashback in the form of rewards will be valid for one day only.
- Rewards points will be credited to the customer's Reward Account within 30 days from offer's expiry date

## الشروط و الأحكام

- استرداد نقدي بنسبة 10% كنقاط مكافأة على المعاملات الدولية عبر الإنترنت عند استخدام البطاقات الائتمانية من البنك الوطني العماني.
- استرداد نقدي بنسبة 5% كنقاط مكافأة على المعاملات المحلية عبر الإنترنت عند استخدام البطاقات الائتمانية من البنك الوطني العماني.
- استرداد نقدي بنسبة 5% كنقاط مكافأة على المعاملات الدولية عبر الإنترنت عند استخدام بطاقات الخصم المباشر وبطاقات بديل مسبقة الدفع من البنك الوطني العماني.
- العرض متوفر لمدة يوم واحد في تاريخ 29 نوفمبر 2024.
- يبلغ الحد الأقصى للخصم 50 ريال عماني لكل عميل (سيتم جمع إنفاق البطاقة الأساسية + الإضافية لحساب الاسترداد النقدي).
- سيكون الاسترداد النقدي على شكل مكافآت لمدة يوم واحد فقط.
- ستضاف نقاط المكافأة إلى حساب المكافآت خلال 30 يومًا من تاريخ انتهاء العرض.